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ZÁPIS 

Z 10. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BRAŠKOV  

konaného dne 22. srpna 2016 od 17,00 hodin na OÚ Braškov 

 

Program 

1) Zahájení 

2) Změna rozpočtu č. 4 

3) Výběr zhotovitelů na akce: 

• Oprava CAS 25 LIAZ 

• Výsadba a revitalizace zeleně v obci Braškov  

• EFEKT pro Braškov 

4) Smlouva o zřízení služebnosti chodníku s Vesetou s.r.o. 

5) Kupní smlouva na pozemek p.č. 3/4 

6) ŘSD a KSÚS – smlouvy o převodu pozemku pod chodníkem Toskánka 

7) Žádost TJ Sokol Braškov o dotaci na rekonstrukci oplocení, veřejnoprávní smlouva 

8)   Zřizovací listina MŠ 

9) Smlouva s realitní kanceláří na inzerci a prodej poz. p.č. 177/17 

10) Změna č. 1 územního plánu 

11) Schválení pasportizace místních komunikací 

12) Prodejna – odsouhlasení záměru využití 

13) Diskuse 

14) Usnesení a závěr 

Starosta navrhl doplnění a rozšíření zveřejněného programu tohoto zasedání, a další body: 

 Schválení aktualizace Programu rozvoje obce ze srpna 2016 

 3 smlouvy o zřízení služebnosti stezky – chodníky Toskánka 

 Příprava podkladů pro podání žádostí o dotace z Bruselu 

 Odsouhlasení názvu nové ulice U Chalupů 

Další návrhy na změnu či doplnění programu nebyly vzneseny.   

  

K bodu 1) ZAHÁJENÍ 
Zasedání zahájil a řídil starosta ing. Vladimír Dráb. Konstatoval, že v době zahájení je 

přítomno 10 členů zastupitelstva, omluveni: J. Sochna, ing. M. Vostrá, E. Střelečková, s menším 

zpožděním se dostavili J. Peták a ing. J. Kolrusz. 

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně  svoláno, návrh programu byl odsouhlasen 

radou obce a zveřejněn na úřední desce. Přečetl návrh programu a požádal zastupitele o doplnění 

programu o shora uvedené body, k nimž zastupitelé dodatečně obdrželi podklady elektronickou 

poštou a při dnešním jednání. 

Další návrhy nebyly vzneseny a starosta požádal o hlasování k přednesenému a 

doplněnému  návrhu programu. Program byl odsouhlasen všemi hlasy. Starosta konstatoval, že 

se zasedání bude řídit schváleným programem. 

Všechny zaslané písemné podklady a smlouvy jsou přílohou originálu tohoto zápisu 

Za ověřovatele zápisu z dnešního jednání byli určeni: Š. Pilátová a J. Peták.  

Do návrhové komise byli jednomyslně zvoleni: předsedkyně ing. K. Dolejšová, členové  

ing. M. Doksanský, B. Bečka.  
 

 

K bodu 2) ZMĚNA ROZPOČTU Č. 4 NA ROK 2016  
Návrh změny č. 4 zastupitelé obdrželi a je přílohou originálu tohoto zápisu.  

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

Kdo souhlasí se změnou rozpočtu č. 4 na rok 2016? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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K bodu 3) PROGRAM ROZVOJE OBCE – AKTUALIZACE SRPEN 2016 
Z programu byly vypuštěny dokončené akce a nově zařazeny po projednání 

v radě obce nové položky. Návrh aktualizace programu schváleného radou 

obce vč. komentáře zastupitelé obdrželi. Dotazy ani připomínky nebyly 

vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s aktualizací Programu rozvoje obce? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 4) VÝBĚR ZHOTOVITELŮ NA AKCE 

Starosta uvedl, že informaci o výsledku výběru zhotovitelů a smlouvy o dílo jako 

podklad zastupitelé obdrželi: 

 Oprava CAS 25 LIAZ 
Milan Čapek, výroba a servis hasičské techniky, Havlíčkův Brod;  

SoD na 600.384,-- Kč vč. DPH 

 Výsadba a revitalizace zeleně v obci Braškov  
Bc. Pavlína Novotná, Slaný 

SoD na 870. 891,50 Kč  vč. DPH,   

 EFEKT pro Braškov 
ELTODO CITELUM  s.r.o. Praha 4 

SoD na 1.572.263,72 Kč vč. DPH 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s výsledkem výběrových řízení a uzavřením smluv o dílo s vybranými zhotoviteli? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

Kdo souhlasí se zajištěním finančních prostředků na realizaci akce Efekt pro Braškov - Snížení 

energetické náročnosti veř. osvětlení v obci Braškov ve výši 50% celkových nákladů tj. 

spoluúčast  820.011,50 Kč? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 5)  SMLOUVA O ZŘÍZENÍ SLUŽEBNOSTI CHODNÍKU S VESETOU s.r.o. 
Návrhy smlouvy zastupitelé obdrželi. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením smlouvy o zřízení služebnosti chodníku se spol. Veseta s.r.o.? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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K bodu 6) KUPNÍ SMLOUVA NA POZEMEK p.č. 3/4 
Návrh kupní smlouvy o koupi části pozemku od p. Tomáše Lébra, na němž byl zřízen 

chodník Braškov Kyšice, včetně geom. plánu pro oddělení pozemku o celkové 

výměře 49 m2 zastupitelé obdrželi. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením předložené kupní smlouvy a úhradou nákladů souvisejících 

s převodem vlastnictví? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 7) ŘSD A KSÚS – SMLOUVY O PŘEVODU POZEMKŮ POD CHODNÍKEM 

TOSKÁNKA 
Snímky z kat. mapy se zakreslením převáděných pozemků vč. komentáře zastupitelé 

obdrželi. Jedná se o bezúplatný převod pozemků na Toskánce od ŘSD, pozemky 

byly odděleny z pozemku parc. č. 370 a vznikly realizací chodníku podél komunikace 

Pražská. Jedná se o parc.č. 370/2, 370/3, 370/5, 370/6. Bezúplatný převod pozemků 

na Toskánce od SÚS, jedná se o část pozemku parc. č. 78/41, který  vznikl realizací 

chodníku podél komunikace Pražská. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s převodem pozemků pod chodníkem Toskánka do vlastnictví obce od ŘSD a 

KSÚS? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 8) ŽÁDOST TJ SOKOL BRAŠKOV O DOTACI NA REKONSTRUKCI 

OPLOCENÍ A VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVA O DOTACI 

Žádost TJ Sokol Braškov a Veřejnoprávní smlouvu č. 5/2016 o poskytnutí investiční dotace 

na kofinancování rekonstrukce oplocení fotbalového hřiště ve výši 24.266,-- Kč zastupitelé 

obdrželi. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy č. 5/2016 o poskytnutí dotace TJ Sokol 

Braškov ve výši 24.266,-- Kč? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
 

 

K bodu 9) ZŘIZOVACÍ LISTINA MŠ 
Návrh Zřizovací listiny v úplném znění včetně příloh zastupitelé obdrželi. Jedná se o 

navýšení kapacity na 60 dětí. 

 

Kdo souhlasí s návrhem Zřizovací listiny MŠ v úplném znění? 
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Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

 

K bodu 10) SMLOUVA S REALITNÍ KANCELÁŘÍ NA INZERCI A PRODEJ 

POZEMKU p.č. 177/17 
Starosta informoval, že návrh smlouvy zastupitelé obdrželi. Dotazy ani připomínky 

nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením smlouvy s realitní kanceláří na inzerci a prodej pozemku p.č. 177/17? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

 

K bodu 11) ZMĚNA Č. 1 ÚZEMNÍHO PLÁNU 
Starosta sdělil, že změna územního plánu se dělá proto, aby se zachovala krajina 

obce. Zastupitelé si to dali do programu, když vstupovali do volebního období. Tato 

změna je součástí projektu environmentálního vzdělávání občanů, které zde bude 

probíhat a jeho završením bude změna ÚP. Kromě veřejně prospěšných staveb a 

veřejně prospěšných prostor se tu nebude nic budovat. Seznam akcí, které by měly 

být předmětem změny č. 1, zastupitelé obdrželi. 

Dále uvedl, že v souvislosti s přijatým rozhodnutím je nutné určit pověřeného člena 

zastupitelstva pro projednání změny č. 1 a pověřit ho k podání žádosti na pořizovatele 

této změny – Magistrát města Kladna, oddělení architektury, úz. plánování a rozvoje 

města. 

Rada obce navrhuje pověřit „určeným členem zastupitelstva“ podle § 47 stavebního 

zákona starostu obce ing. V. Drába. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s rozhodnutím o zřízení změny č. 1 územního plánu obce? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

Kdo souhlasí s pověřením starosty obce ing. V. Drába „určeným členem zastupitelstva“ podle 

§47 stavebního zákona? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

 



 5

 

K bodu 12) PASPORTIZACE MÍSTNÍCH KOMUNIKACÍ 
  Návrh pasportizace jako podklad pro dnešní zasedání zastupitelé obdrželi. Dotazy 

ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s návrhem pasportizace místních komunikací? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

 

K bodu 13) PRODEJNA – ODSOUHLASENÍ ZÁMĚRU VYUŽITÍ 
Starosta uvedl, že v Programu rozvoje obce se projekt bude jmenovat „Obecní 

centrum“. Jde o návrh na využití bývalé prodejny Jednoty, která je nyní naše. 

V jedné třetině by byla do budoucna prodejna potravin, pokud by stávající prodejna 

v soukromých prostorách skončila. Mezitím je zde zájem o prodej uzenin. A ve 

dvou třetinách by byla zřízena zubařská ordinace. Pokud nebudou mít zastupitelé 

nic proti, začne obec projektovat tento záměr a shánět na něj peníze. 

Dotazy:  

J. Peták: má zájem ten řezník z Unhoště? 

Odpověď starosty: ne, chtěl by provozovat pan Javůrek z Kolče, který, má jatka. Vypíšeme tendr, 

ale domnívám se, že nikdo jiný nepřijde. Co se týká provozovatele zubní ordinace, to se uvidí. 

Když na to sežene obec financování, pevně věřím, že se najde někdo, kdo to využije. Představuji 

si, pokud někoho najdeme, budeme po něm chtít, aby službou pomohl našim občanům. To 

budeme ladit až potom, nyní jde o to, jestli vám tento záměr vyhovuje. 

Ing. Kolrusz: je to na místě, kde je je dost ošemetné parkování, mělo by se s tím počítat. 

Odpověď starosty: parkoviště se bude dělat tak, že se tam pravděpodobně uřízne jednou ta vrba a 

vznikne tam parkoviště, nebo se udělá parkoviště okolo vrby. Když nebude zbytí, tak bude muset 

vrba ustoupit. Nemáme to ani vyprojektované, nyní se musíme hlavně vydat nějakým směrem..  

Odpověď P. Horník: tam by stačilo začít aspoň u vodorovného značení, aby obnovili bílé čáry. 
 

Kdo souhlasí se záměrem na využití prodejny na obecní centrum – zubní ordinace a masna? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 14) SMLOUVY O ZŘÍZENÍ SLUŽEBNOSTI STEZKY CHODNÍK TOSKÁNKA 
Jedná se o návrhy 3 smluv o zřízení služebnosti stezky – věcné břemeno 

chodník Toskánka (ing.arch. Dolejšová, R. Jelínková a ing. J. Prchalová), 

smlouvy zastupitelé obdrželi.Části chodníků na Toskánce (ul. Pražská) jsou na 

soukromých pozemcích, je nutno zanést věcné břemeno do katastru. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením 3 předložených smluv o zřízení služebnosti stezky s ing. arch. 

Dolejšovou, R. Jelínkovou a ing. J. Prchalovou – věcné břemeno – chodník Toskánka? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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K bodu 15) PŘÍPRAVA PODKLADŮ PRO PODÁNÍ ŽÁDOSTÍ O DOTACI Z BRUSELU 

Starosta uvedl, že existují agentury, které shánějí napřímo peníze z Bruselu až ve 

výši 100%. Rada připraví podklady pro podání žádostí o dotaci z Bruselu na akce 

Místní komunikace a Obecní centrum vč. podpisu smluv se společností IWWA a 

smlouvy na výběrová řízení na evropskou zprostředkovatelskou společnost .  

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny.  

   

Kdo souhlasí s pověřením rady obce přípravou podkladů pro podání žádostí o dotaci z Bruselu 

na akce: Místní komunikace a Obecní centrum, včetně podpisu smlouvy se společností IWWA 

Kroměříž a smlouvy na výběrová řízení na evropskou zprostředkovatelskou společnost 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 16) ODSOUHLASENÍ NÁZVU NOVÉ ULICE 

         Jde o ulici, která vede k Horníkovům a k prodejně. 

Dotazy:  

P. Horník – jaký je důvod? 

Odpověď starosty: důvodem je, že ji budeme prohlašovat za místní komunikaci, vzhledem 

k tomu, že tam má obec svůj objekt, který musí být přístupný k zásobování.  

Povedeme v té věci úřední jednání, jak se má provádět, a k tomu potřebujeme její název. 

 

Kdo souhlasí s názvem nové ulice U Chalupů, označené v pasportizaci jako 49/c? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 17) DISKUSE 
V diskusi se přihlásili o slovo: 

J. Kouba – minule jsem se ptal na sběrný dvůr a udělal jsem si soukromé šetření, jak je to  

v okolních obcích. Stálo by za úvahu, než se vše vyřeší, aby bylo provozováno aspoň provizorně 

2x za měsíc, 2 hodiny dopoledne a 2 hodiny odpoledne. Udržuji obecní záhon a je toho hodně. 

Odpověď starosty: to zařídíme, nevidím v tom žádný problém, nemusíme dávat do usnesení. 

Domluvíme to a připlatíme za navýšení  provozních hodin. 

J. Peták st. – dostal jsem od obce k dispozici  protokoly o měření hluku na dálnici a našel jsem 

určité nesrovnalosti, které jsem starostovi předal písemně. Chtěl bych požádat komisi živ. 

prostředí ing. Kolrusze, než nastane spor, aby připravila všechny dokumenty v této věci i za 

předchozí období, abychom byli připraveni na jednání. Došel jsme k poznatku při prostudování 

protokolů, že již  v roce 2003 se objevil stejný problém.  Je tam při průjezdu skoro stejného počtu 

vozidel rozdíl v decibelech, a to 9,6 resp. skoro 10 decibelů, což je nemyslitelné. Ověřoval jsem 

si to i na výzkumném ústavu dopravním, kde mi  poradili,  abychom poslali další žádost o podání 

vysvětlení na Krajskou hygienickou stanici.  Měřící ústav se bude pochopitelně bránit, prakticky 

by mohli přijít i o akreditaci. Nastane spor při dokazování těchto skutečností. 

Odpověď starosty:  já to shrnu, teď nemusí ing. Kolrusz dělat nic, teď je důležité se zeptat toho, 

kdo to měřil, proč nijak nesouvisí hluk v této části obce  s počtem projíždějících vozidel. Když 

jich projede 300 je to větší hluk, než když jich projede 1500, což není normální, bude nám to 

muset někdo vysvětlit. Potom můžeme jít třeba za ombudsmanem, nebo při sporu pořídit více 

měření, a pak se uvidí. 
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Odpověď místostarosty - výsledek měření jsem si prohlížel, podle mě je zbytečné dokládat 

provoz z roku 2003, v té době byl  provoz daleko nižší než dnes. Jediné možné je zpracovat další 

měření.  

J. Peták st.  – každé výsledky jsou v protokole uváděny po hodinách, intenzita dopravy i 

decibely jsou uvedeny samostatně a pak je závěr: počet aut za 24 hodin a zprůměrovaná hodnota 

decibelů denní a noční. V roce 2003 se naměřilo nadlimit a poslali to na ŘSD a Pragoprojekt se 

začal bránit, že jsou tam rozdíly až 10 decibelů, Bránily se, že dobře naprojektovali a hygiena 

špatně změřila. Pokud by se prokázalo, že měření je nevěrohodné, mohli by přijít o akreditaci. 

 

K bodu 18) USNESENÍ A ZÁVĚR 
Návrh usnesení přečetla předsedkyně návrhové komise ing. Dolejšová. Připomínky 

ani návrhy na doplnění nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s předloženým návrhem usnesení? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, ing. Randákové,  Stádník,  Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

Zasedání bylo ukončeno v 17,50 hodin. 

 

 

 

Usnesení č. 1 

10. zasedání Zastupitelstva obce Braškov, konaného dne 22. srpna 2016 na OÚ 

Braškov 
 

Zastupitelstvo obce po projednání: 

 

1) Tímto rozhoduje o pořízení změny územního plánu č. 1, která bude obsahovat: 

Změna č. 1:  zemní val podél D6 

Změna č. 2:  občerstvení se sociálním zařízením v lokalitě lesoparku Háj 

Změna č. 3:  malé vodní plochy na Braškovském potoce 

Změna č. 4:  lokální biokoridor při východním okraji katastru obce 

Změna č. 5:  cyklogenerel obce Braškov 

Změna č. 6:  chodník Družec – Valdek 

Změna č. 7:  chodník Valdek – Horní Bezděkov 

Změna č. 8: chodník Valdek – Velká Dobrá 

Změna č. 9:  lokální biokoridor LBK 3 Dubina – Kožová Hora a interakční prvek IP 3 

Změna č. 10: cesta a odvodňovací strouha Valdek - les Veselov 

Změna č. 11: prověření souladu stávajícího lokálního ÚSES s nadregionálním ÚSES a   

jeho návaznost na lokální ÚSES sousedních obcí 

 

2) Pověřuje starostu obce ing. Vladimíra Drába, jakožto „určeného člena zastupitelstva“ dle §47 

stavebního zákona, pro projednání změny č. 1 územního plánu. 

 

3) Pověřuje určeného člena zastupitelstva, tj. starostu obce ing. Vladimíra Drába, k podání 

žádosti na pořizovatele pro pořízení změny č. 1 územního plánu. Pořizovatelem změny č. 1 

územního plánu bude Magistrát města Kladna, oddělení architektury, územního plánování a 

rozvoje města, nám. Starosty Pavla 44, 272 52 Kladno. 
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4) Ukládá určenému členu zastupitelstva, tj. starostovi obce ing. Vladimíru Drábovi, zajištění 

zpracování zadání změny č. 1 územního plánu obce Braškov podle § 6 odst. 5 písm. b) a § 47 

odst. 5 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve 

znění pozdějších předpisů 

 

 

 

 

Usnesení č. 2 

10. zasedání Zastupitelstva obce Braškov, konaného dne 22. srpna 2016 na OÚ 

Braškov 
 
Zastupitelstvo obce po projednání: 

- schvaluje 

 Změnu č. 4  rozpočtu obce na r. 2016 s příjmy ve výši 24.355.391,-- Kč a výdaji 

19.834.500,-- Kč. Rozpočet je přebytkový. 

 Aktualizaci Programu rozvoje obce ze srpna 2016 

 Program pasportizace místních komunikací 

 

- souhlasí 

 S výsledkem výběrových řízení a uzavřením smluv s vybranými zhotoviteli na akce: 

 Oprava CAS 25 LIAZ 
Milan Čapek, výroba a servis hasičské techniky, Havlíčkův Brod;  

SoD na 600.384,-- Kč vč. DPH 

 Výsadba a revitalizace zeleně v obci Braškov  
Bc. Pavlína Novotná, Slaný 

SoD na 870. 891,50 Kč  vč. DPH,   

 EFEKT pro Braškov 
ELTODO CITELUM  s.r.o. Praha 4 

SoD na 1.572.263,72 Kč vč. DPH 

 Se zajištěním finančních prostředků na realizaci akce snížení energetické  náročnosti 

V.O. v obci Braškov ve výši 50% celkových nákladů tj. 820.011,50 Kč 

 S uzavřením smlouvy o zřízení služebnosti chodníku se spol. s r.o. Veseta 

 S uzavřením smlouvy o zřízení služebnosti stezky s ing. arch. Dolejšovou, R. 

Jelínkovou a ing. J. Prchalovou 

 S uzavřením kupní smlouvy na pozemek p.č. 3/4 

 S uzavřením smlouvy na převod pozemků od ŘSD a KSÚS pod chodníky na Toskánce 

 S uzavřením veřejnoprávní smlouvy č. 5/2016 s TJ Sokol Braškov o poskytnutí 

investiční dotace na kofinancování rekonstrukce oplocení fotbalového hřiště 

 S úplným zněním Zřizovací listiny MŠ Braškov 

 S uzavřením smlouvy s realitní kanceláří na inzerci a prodej pozemku č. 177/17 

 Se záměrem na využití prodejny na Obecní centrum 

 S názvem nové ulice U Chalupů, označené v pasportizaci jako 49/c 

 

- pověřuje 
radu obce 

 k přípravě podkladů pro podání žádostí o dotaci z Bruselu na akce: Místní komunikace a 

Obecní centrum, včetně podpisu smlouvy se společností IWWA Kroměříž a smlouvy na 

výběrová řízení na evropskou zprostředkovatelskou společnost 
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   starostu obce 

 podpisem dnes schválených a odsouhlasených smluv 

 

 

 

 

    Ing. Vladimír D r á b 

      starosta 

Ověřovatelé: 

Štěpánka   P i l á t o v á 

 

Jiří   P e t á k  

 

Zapsala: Jarmila Hehejíková 

 


